



مصنع او مستورد الجهاز	OmniOn Power Inc.
العنوان	601 Shiloh Road, Plano, Texas 75074 USA
نوع الجهاز	Switching Power Supply
العلامة التجارية	OmniOn Power
النموذج	CP2500DC54-PEZ-FAV

نحن مصنع الجهاز المذكور أعلاه نعلن تحت مسؤوليتنا الخاصة أن الجهاز موضوع هذا الإعلان يتطابق مع المتطلبات الأساسية للقرارات:

(We are the manufacturer of the above device. We declare under our own responsibility that the subject of this declaration conforms to the basic requirements of the resolutions:

.. رقم 2574.1 16 يوليوز 2015 والمتعلق بالتوافق الكهرومغناطيسي للتجهيزات و الصادر في الجريدة الرسمية رقم 6404 بتاريخ 15 أكتوبر 2015

(No. 2574.14 issued on 16 July 2015, published on 15th october 2015 in the official journal N° 6404 and relating to electromagnetic compatibility of equipment)

رقم 2573.14 16 يوليوز 2015 والمتعلق بالأجهزة الكهربائية المعدة للاستخدام في توترات معينة و الصادر في الجريدة الرسمية رقم 6404 بتاريخ 15 أكتوبر 2015

(No. 2573.14 issued on 16 July 2015, published on 15th october 2015 in the official journal N° 6404 and relating to electrical equipment designed for use within certain voltage limits)

تم اثبات هذا التوافق بحسب المعايير المغربية و الدولية التالية

(This declaration has been established according to the following Moroccan and international standards)

Directives	Standards	Test reports/Certificates
EMC	EN 55032 NM EN 55022	12QTR011_CP2500DC54-PEZ-FAV__R1 Qualification Laboratory
Safety	NM EN 62368 1	N° CN247AUR 001 TUV Rheinland (Shanghai) Co., Ltd.

يمكن العثور على نسخة من الملف الفني على هذا العنوان

(A copy of the technical file can be found at the present addresses)

Realtime International SARM- C/O Ebusiness Center Ilot 43B TFZ, Tangier Morocco Email: CMIM@realtimeapprovals.com File N: 20240241-03	OmniOnPower Inc. Lead Safety Engineer: Andy Huang Email: Andy.Huang@onmionpower.com Tel: +86-21-5389 9693
--	--

Signed by	OmniOn Power Inc.	التوقيع من طرف وباسم
Place, Date	Shanghai, 2024-08-21	تاريخ ومكان الاصدار
Name	Andy Huang	الاسم
Signature		التوقيع